

# The Patrician

THE BEST STRATEGY GAME SINCE ELITE  
**92%**  
CU AMIGA



# ASCON



**CBM AMIGA**  
1 MB required, supports:  
RAM expansion,  
HD, Mouse, Keyboard

# The Patrician

Set over two centuries of European history "The Patrician" is an epic saga of power and money. As a successful Patrician you must rise to the top of the mighty Hanseatic League, the most powerful commercial organisation of the time. In your quest for power and wealth you must run an international trading organisation and become a social and political force in your community.

Lutte héroïque pour le pouvoir et l'argent, The Patrician se déroule tout au long de deux siècles d'histoire européenne. Pour être un bon patricien, vous devrez gravir les échelons et parvenir au sommet de la puissante Ligue Hanséatique, la plus importante organisation commerciale de l'époque. Dans cette quête de puissance et de richesse, vous devez diriger une organisation de commerce internationale, et devenir une force sociale et politique pour la communauté.

The Town Square. The centre of a towns social life, location of churches and bathing houses. A happy place filled with people, perhaps a frightened one haunted by the plague, or by the fire burning in your warehouse!



La Place. C'est la centre de la vie sociale de la ville, on y trouve les églises et les bains. Un endroit chaleureux et plein d'animation, quelquefois frappé par la peste ou les flammes des entrepôts en feu.



The Office. From here you control your business empire, administering your money, buying and selling goods and deciding on the destinations of your ships.

Le bureau. C'est de là que vous contrôlez votre empire financier, gérez votre fortune, achetez et vendez des marchandises, et décidez de la destination de vos bateaux.



Pirates Ahoy! Wherever precious commodities are transported by sea, pirates are never far behind. Have you sufficient arms to protect your ships?

Pirates en vue! Si des marchandises précieuses sont transportées par bateau, les pirates ne sont jamais très loin. Etes-vous suffisamment armé pour protéger vos navires?



"Out of Business." Not all business is profitable, not every debt is repaid. Will you be forced to sell one of your precious ships?

"En faillite". Toutes les affaires ne sont pas profitables, et toutes les dettes ne seront pas remboursées. Serez-vous obligé de vendre un de vos précieux navires?



The harbour. Here you find the ships, equipment and crew you need for your enterprises: some "crew members" may need a little persuasion ...

Le port. C'est là que vous trouverez les navires, le matériel et les hommes nécessaires à votre entreprise: il faudra peut-être user de persuasion pour embaucher certains matelots ...



© 1992 - 1993  
Ascon (U.K.) Ltd.  
2 Canfield Place  
London NW6 3BT



Marketed by  
Daze Marketing Ltd.  
2 Canfield Place  
London NW6 3BT